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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 21.11.2024 

kl. 17.30 – 20.00 

 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant, formand (på valg 2028) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant, næstformand (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Ann Katrine Abildgaard Bøll, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Kristina Ruhe Dall Sørensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Donna Meldgaard, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) 

Kim Christiansen, konst. skoleleder pr. 1.3.24 

Sally Blom Wilkinson, souschef 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Lisa Elle Touray, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Rie Jørgensen, forældrerepræsentant, suppleant (på valg 2026) 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2024/2025)  

C- og L-afd.: Formand: xxxx og næstformand xxxx 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Anders Bloch Pedersen 
 

V-afd.: Formand: Josefina M. B. Schmidt, VJ-B og næstformand: Frederik Hansen, VJ-B  
(elevrådsrepræsentanter fra Vonsbæk deltager ikke i SB møder) 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Hanne K. Andresen og Mette Christensen 
 
Moltrup: Formand: Lucas N. B. Møller, MU-C og næstformand: Hannibal H. Benkjer, MU-A 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møder:  

19.12.2024 + 20.2.2025 + 10.4.2025  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 

 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

Afbud fra:  

Mikael Winther 

Lisa Elle Touray 
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Fraværende:  

 

Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Kostpolitik 

- bilag eftersendes 

Nuværende kostpolitik gennemgået.  

 

Tilretning:  

-Trin skal rettes til univers.  

-Morgenmad skal medbringes hjemmefra til servering i 

SFO/skole. 

 

Opmærksomhed på at alle medarbejdere er orienteret om 

skolens kostpolitik og gør sig overvejelser omkring 

hvordan den effektueres. 

 

Ledelse tilretter kostpolitik ud fra drøftelse og vedhæfter til 

godkendelse på kommende SB-møde.  

 

 

2. Tilbagemelding fra formandskabets 

møde med børn- og familieudvalget 

Vibeke, Lene og Kim har været til møde med børn- og 

familieudvalget.  

 

Udvalget er præsenteret for Louiseskolens økonomiske 

udfordringer i forhold til blandt andet den nye 

tildelingsmodel. 

 

Indtægten pr. barn på Louiseskolen er faldet markant 

siden 2018. 

 

Udvalget har bedt om at der skal kigges på tallene i 

økonomiafdelingen.  

 

Drøftelse med udvalget omkring at der ønskes 

udviklingsplan frem for afviklingsplan. Udvalget er enige i 

at der skal laves en udviklingsplan. 

 

Vi ønsker at være landsdelens bedste specialskole og 

tiltrække børn fra andre kommuner.  

 

Udvalget har evaluering af tildelingsmodellen i uge 48. 

 

Takster til eksterne elever er fastfrosset foreløbigt frem til 

april 2025. 

 

 

3. Økonomi Skole: Der forventes på nuværende tidspunkt et 

merforbrug på ca. 2,1 mio.kr. Det er ca. 200.000 kr. 

mindre end indeværende budgetår startede på.  

Den politiske beslutning om flere elever i almenområdet 

samt en ny tildelingsmodel, overenskomstmæssige aftaler 
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m.m. gør det umiddelbart vanskeligt at nedbringe 

underskuddet inden for nærmeste fremtid. Dette er 

fremlagt skolechefen og det politiske udvalg.  

Byrådet har vedtaget at bevilge Louiseskolen 510.000 kr. 

Disse midler er endnu ikke indregnet i budgettet. 

Fritid: Der er pt. et mindre forbrug på 335.000 kr.  

 

4. Præsentation af nye afdelingsledere Kim orienterede om nedenstående afdelingsledere, som 

ikke selv var fysisk til stede. 

 

Thomas Gasbjerg Lauenstein er ny afdelingsleder på afd. 

Moltrup + Vonsbæk. 

 

Bente Torp Peschardt er ny afdelingsleder på afd. C – 

Christiansfeldtvej. 

 

Stillingen som afdelingsleder, hvor Jesper Petersen pt. er 

konstitueret, bliver slået op i starten af det nye år.  

 

 

5. Ønsker til ”projekter” – hvad skal der 
arbejde med i skolebestyrelsen? 

Overgange fra folkeskolen til videreuddannelse. 

Evt. inddragelse af UU-vejleder. 

 

Aktiviteter/traditioner på skolen.  

Punkt på kommende dagsorden (Der udsendes bilag fra 

tidligere drøftelse med elevrådene) 

Elevrådene har fået til opgave at komme med forslag til 

aktiviteter. De præsenterer det for skolebestyrelsen i 

december.  

 

Ny fagpakke til sommer.  

Blandt andet Teknologiforståelse. 

 

Princip for lejrskoler. 

 

 

6. Evt. 
 

Orientering til SB ved eventuelle akut 
opståede emner 
 
 
Kørsel 
 

 

Afdelingsleder på SB-møder 

 

 

Det aftales, at formandskabet orienterer ud til resten af 

bestyrelsen, når/hvis der er situationer der skal tages hånd 

om. 

 

Drøftelse omkring proceduren for kørsel i egen bil og 

refusion for kørte km. 

 

Introduktion til afdelingerne med besøg af afdelingsledere 

på skift ønskes. 

 

 

 



 Side 4 

Referent: Sally Blom Wilkinson 
 

 


